
Protokół nr LXXXII/2024 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kętrzynie w dniu 29 lutego 2024 

 

Obrady rozpoczęto 29 lutego 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:28 tego samego 

dnia. 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Kętrzynie 21 radnych ,w posiedzeniu wzięło udział 20 

członków – lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecna: 

Alicja Biała  

Obecni: 

1. Krystian Aleksander Abramowicz 

2. Jerzy Baranowski 

3. Zenon Buraczek 

4. Roman Chodara 

5. Wioletta Czech 

6. Czesław Ćwik 

7. Dariusz Marek Duczek 

8. Marzena Gajek 

9. Tomasz Komorowski 

10. Jan Wojciech Mickiewicz 

11. Edward Mitros 

12. Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki 

13. Zbigniew Nowak 

14. Rafał Rypina 

15. Daniel Adam Sapiński 

16. Ryszard Teodor Szymański 

17. Helena Szymkiewicz 

18. Marian Henryk Toruński 

19. Zofia Waszkiewicz 

20. Władysław Zarecki 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza – Karol Lizurej 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

• Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych Miasta 

• Komendant Powiatowej Policji w Kętrzynie Pani Barbara Krzyżewska   

• Major Placówki Straży Granicznej w Barcianach Marcin Hartwig  

• st. kpt. mgr Sławomir Siwek Ochotniczej Straży Pożarnej w Kętrzynie  



• Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Kętrznie  Piotr Wiśniewski  

• Komendant Straży Miejskiej w Kętrzynie Justyna Tomaszewska  

• Mieszkańcy miasta Kętrzyn  

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady LXXXII sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy samorządzie gminnym. Przewodniczący 

Rafał Rypina przywitał Radnych, Burmistrza Miasta, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, 

Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych, Prezesów Spółek, Naczelników i pracowników 

Urzędu Miasta oraz przedstawicieli służb mundurowych,  media oraz mieszkańców miasta 

przybyłych na posiedzenie. Poinformował także, że obsługę prawną zapewnia Mecenas 

Agnieszka Jakubowska, a protokolantem jest Joanna Golińska. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Radni nie zgłosili zmian do porządku obrad wobec tego Przewodniczący Rady przystąpił do 

realizacji poniższego porządku obrad – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Kętrzynie za 2023r. 

4. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2024r. 

5. Informacja o  współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2023r. 

6. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2023r. 

7. Przedstawienie sprawozdania Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego ( HPV) za rok 2023. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

8.1 określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. 

8.2 przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2024. 

8.3 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kętrzyn na terenie położonym przy ulicach Rynkowej i Nasiennej w Kętrzynie. 

8.4 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

pomiędzy ulicą Ogrodową i granicą administracyjną miasta Kętrzyn.  

8.5 przyznania dotacji celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

8.6 uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024. 

8.7 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2024. 

   9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie  

         oraz prac między sesjami. 

 10.  Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

 11.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

 12.  Interpelacje i zapytania radnych. 

 13.  Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

 14.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.  

 15.  Przyjęcie protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 1 lutego 2024r.  

 16.  Zamknięcie LXXXII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

 

3. Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Kętrzynie za 2023r.  

Komendant Powiatowej Policji w Kętrzynie Pani Barbara Krzyżewska  omówiła stan 

bezpieczeństwa na terenie działania  KPP w Kętrzynie za 2023 rok – stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 



Major Placówki Straży Granicznej w Barcianach Marcin Hartwig omówił działania straży 

granicznej za rok 2023 stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

st. kpt. mgr Sławomir Siwek Ochotniczej Straży Pożarnej w Kętrzynie przedstawił informacje  

o stanie ochrony przeciwpożarowej oraz innych zagrożeniach na terenie miasta Kętrzyn 

realizowanych zadań w 2023 roku - stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Kętrznie  przestawił sprawozdanie z działalności OSP w 

Kętrzynie - stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Komendant Straży Miejskiej w Kętrzynie Justyna Tomaszewska - Kozioł przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w latach 2021- 2023 roku - stanowi zał. nr 7 do 

protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: Zbigniew Nowak, Ryszard Henryk Niedziółka, Czesław Ćwik, 

Krystian Aleksander Abramowicz, Karol Lizurej, Jerzy Baranowski. 

Pełny zapis dyskusji https://esesja.tv/transmisja/46448/lxxxii-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-

29-lutego-2024.htm 

Następnie Przewodniczący rady Miejskiej w Kętrzynie Rafał Rypina oddał głos Panu Posłowi 

na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej Maciejowi Wróblowi. 

Pan Poseł na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej Maciej Wróbel – poinformował,…-„ że jako poseł 

Ziemi Mazurskiej czuję się w obowiązku pojawić się na sesji, bo trwa czas konsultacji                     

z samorządowcami, z samorządami nowego Rządowego Programu Rozwoju Północno-

Wschodnich Obszarów Przygranicznych do 2030 roku. Ten program dotyczyć będzie tylko 22 

powiatów z całego kraju, w tym 5 powiatów z naszego województwa, w tym Kętrzyńskiego, 

Bartoszewskiego, Braniewskiego, Węgorzewskiego  i Gołdapskiego. Dlatego też chciałbym 

Państwa zachęcić do tego, abyście Państwo w ramach czy to Rady Miejskiej, czy też Komisji, 

ale na pewno w porozumieniu z Panami Burmistrzami, przeprowadzili taką wewnętrzną 

dyskusję na temat potrzeb, jakie są w Kętrzynie i potrzeb, które możecie sfinansować Państwo 

z tego programu. Program jest skonsultowany obecnie w wszystkich województwach, które 

obejmuje, czyli w województwie podlaskim, warmińsko-mazurskim, podkarpackim                          

i lubelskim. 15 marca zaplanowano podsumowanie tych konsultacji. To podsumowanie będzie 

miało miejsce w Olsztynie, więc już panom burmistrzom informuję, że warto ten dzień w 

kalendarzu po prostu sobie zapisać na udział w tych konsultacjach, bo niebawem po nich ruszy 

nabór wniosków i będziecie państwo mogli aplikować o środki na działania z zakresu 

transportowej, infrastruktury drogowej, bezpieczeństwa drogowego, zielona i niebieska 

infrastruktura dla ochrony środowiska, stworzenie warunków do rozwoju zrównoważonej 

turystyki i poprawa infrastruktury edukacyjnej, zdrowotnej i społecznej. Warto przekazywać 

swoje uwagi dotyczące samego naboru kwota lokacji, która będzie. Mam nadzieję, że to będzie 

rosło wraz z wzrostem potrzeb. Ja dzisiaj rozmawiałem, tak jak mówię, z panem burmistrzem 

Węgorzewa, z panem zastępcą burmistrza Kętrzyna, Karolem Lizurejem na temat tego, jak ten 

program może wyglądać. Przekażę osobiście, skoro dziś jestem w Kętrzynie, panu 

Burmistrzowi taki krótki draft tego co należy zrobić, a pozostali samorządowcy z tych 

powiatów otrzymają na to spotkanie 15 marca zaproszenie”. 

Następnie Przewodniczący ogłosił przerwę do godziny 18:20 

4. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2024r.  

Radni zapoznali się z harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2024r. -stanowi zał. 

nr 8 do protokołu. 

5. Informacja o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2023r.  

https://esesja.tv/transmisja/46448/lxxxii-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-29-lutego-2024.htm
https://esesja.tv/transmisja/46448/lxxxii-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-29-lutego-2024.htm


Radni zapoznali się z informacją o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi                  

w 2023r. stanowi zał. nr 9 do protokołu. Uwag nie wniesiono.  

6. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2023r.  

Radni zapoznali się z informacją z wykonania robót publicznych za 2023r. stanowi zał. nr 10 

do protokołu. Uwag nie wniesiono. 

7. Rada zapoznała się ze sprawozdania Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego ( HPV) za rok 2023 - 

stanowi zał. nr 11 do protokołu. Uwag nie wniesiono. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  

8.1 Uchwała w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (16) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta 

Czech, Czesław Ćwik, Marzena Gajek, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Zbigniew 

Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Roman Chodara, Dariusz Marek Duczek 

BRAK GŁOSU (2) Tomasz Komorowski, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki 

NIEOBECNI (1) Alicja Biała 

Uchwała nr LXXXII/621/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie określenia zasad 

wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji została podjęła wraz z 

raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

8.2 Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2024.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Jan 

Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, 

Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia 

Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (2) Tomasz Komorowski, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki 

NIEOBECNI (1) Alicja Biała 

Uchwała nr LXXXII/622/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 



na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2024 została podjęła wraz z raportem                     

z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

8.3 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym przy ulicach 

Rynkowej i Nasiennej w Kętrzynie.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (17) Krystian Aleksander Abramowicz, Zenon Buraczek, Roman Chodara, Wioletta Czech, 

Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward 

Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Ryszard Teodor 

Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław 

Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jerzy Baranowski, Daniel Adam Sapiński 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Komorowski 

NIEOBECNI (1) Alicja Biała 

Uchwała nr LXXXII/623/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kętrzyn na terenie położonym przy ulicach Rynkowej i Nasiennej w Kętrzynie została 

podjęła wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

8.4 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu pomiędzy ulicą Ogrodową i granicą 

administracyjną miasta Kętrzyn.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (19) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Jan 

Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (1)Tomasz Komorowski 

NIEOBECNI (1) Alicja Biała 

Uchwała nr LXXXII/624/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

pomiędzy ulicą Ogrodową i granicą administracyjną miasta Kętrzyn została podjęła wraz 

z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 14 do protokołu. 



8.5 Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowych na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Jan 

Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Rafał Rypina, Daniel 

Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, 

Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Nowak 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Komorowski  

NIEOBECNI (1) Alicja Biała 

Uchwała nr LXXXII/625/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przyznania dotacji 

celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków została podjęła wraz z raportem z przeprowadzonego 

głosowania stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

8.6 Uchwała w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2024.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (19) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Jan 

Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Komorowski 

NIEOBECNI (1) Alicja Biała 

Uchwała nr LXXXII/626/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie uchwalenia 

programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024 zabytków została 

podjęła wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

8.7 Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2024.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały wraz z autopoprawką Burmistrza. Uwag nie wniesiono. Następnie Rada 

przystąpiła do głosowania autopoprawki. 

Wyniki głosowania autopoprawki  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  



ZA (13) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, 

Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel 

Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, 

Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Zenon Buraczek, Roman Chodara, Dariusz Marek Duczek, Marzena 

Gajek, Jan Wojciech Mickiewicz, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Komorowski 

NIEOBECNI (1) Alicja Biała 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały wraz 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (11) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Zenon 

Buraczek, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Daniel Adam 

Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia 

Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek 

Duczek, Marzena Gajek, Jan Wojciech Mickiewicz, Rafał Rypina, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Komorowski 

NIEOBECNI (1) Alicja Biała 

Uchwała nr LXXXII/627/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie 

miasta Kętrzyn na rok 2024 wraz z autopoprawką została podjęła, raport                                          

z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej               

w Kętrzynie oraz prac między sesjami - stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka dodał jeszcze do złożonego sprawozdania jedną rzecz, 

która jest ważna dla nas wszystkich, ponieważ było wiele komentarzy i spraw związanych                               

z budownictwem z spółką SIM, która miała budować te mieszkania na ulicy Jaśminowej. 

Poinformował, że …-„ dzisiaj rano otrzymałem informację, że Zarząd KZN Północ w Olsztynie 

rozstrzygnął przetarg na zaprojektuj, wybuduj w pierwszy etap budowy mieszkań w tym 

systemie. Na ulicy Jaśminowej ogłoszenie formalne będzie jutro lub poniedziałek. To 

oświadczenie, tą informację pozyskałem od pana prezesa i pan prezes Maciejewski powiedział, 

że mogę się tym podzielić, bo to jest już decyzja podjęta.  

W dyskusji wzięli udział: - Ryszard Henryk Niedziółka 

10. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania.  

Radna Helena Szymkiewicz – zadała pytanie w sprawie spotkania Burmistrza Miasta oraz 

zastępcy Burmistrza z Marszałkiem Województwa, Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

Starostą i Wójtem gminy które odbyło się 29.02.2024r. w sprawie Finansowania budowy 

obwodnicy. Jaki udział naszego miasta jest w tej budowie, jakie to byłyby koszty obciążające 

nasze miasto ? 

W dyskusji wzięli udział: - Helena Szymkiewicz 

11. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta.  

Burmistrz Miasta Ryszard Henryk Niedziółka – odpowiedział, …- „że  w zasadzie nie mogę 

konkretnie odpowiedzieć, bo nie zostały podjęte żadne ostateczne decyzje. Rzeczywiście jest 

tak, że jest współpraca jeśli chodzi o obwodnicę. Tak jak Pan Marszałek poinformował, pewnie 

w maju będzie rozpoczęcie budowy”. 

W dyskusji wzięli udział: - Ryszard Henryk Niedziółka. 

12. Interpelacje i zapytania radnych.  



Radny Czesław Ćwik zadał pytanie w sprawie ograniczenia prędkości do 40 km na godzinę. 

…-„ Składałem wcześniej taki wniosek o zwrócenie się do instytucji, która była inicjatorem 

tego ograniczenia, o ponowne pomiary hałasu, czy się zmniejszyły. Chciałbym wiedzieć, czy 

coś się w tej sprawie wydarzyło, czy Burmistrz w jakiś sposób tą sprawę nadzoruje, czy tylko 

przekazany został wniosek ?”. 

Radny Tomasz Komorowski – prosi o informację burmistrza: 

W jaki sposób zamierza Pan rozwiązać problem związany z parkowaniem samochodów na 

terenie naszego miasta w miejscach do tego nieprzeznaczonych? 

13. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź.  

Przewodniczący odczytał odpowiedź Burmistrza na interpelację: 

Radnego Zbigniewa Nowaka w sprawie podpisania porozumienia w dniu 27 listopada 2019 r. 

Burmistrza Miasta Kętrzyn z Burmistrzem Sanoka o współpracy obu miast. 

Radnego Andrzeja Niedźwieckiego dotyczącą aktualnego stanu rozmów  i ustaleń w sprawie 

budowy drogi wewnętrznej przy ul. Bałtyckiej. 

Radnej Marzeny Gajek dotyczącą pomocy mieszkańcom miejscowości Jurki w zakresie 

remontu drogi.  

14. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.  

Radny Zbigniew Nowak – poinformował, że złożył w ostatnich dniach do burmistrza wniosek 

w imieniu mieszkańców ulicy Jaśminowej i Klonowej o postawienie na przystanku miejskim 

przy ul. Jaśminowej wiaty przystankowej. Z przystanku tego korzystają w większości 

uczniowie kętrzyńskich szkół. Konieczność postawienia wiaty potwierdzają radnego rozmowy 

z osobami korzystającymi z komunikacji. Ponadto wiata jest także miejscem schronienia dla 

oczekujących na przystanku w dni deszczowe.  

Następnie Radny Zbigniew Nowak – zgłosił:  

1.Wniosek o przedstawienie, na najbliższym posiedzeniu Rady Miejskiej, kompleksowej 

informacji o stanie  przygotowania  w zakresie OC oraz ochrony mieszkańców Kętrzyna  na 

wypadek zagrożenia militarnego. 

2.Wniosek w sprawie określenia zasad w zarządzeniu Burmistrza o udzieleniu informacji 

publicznej Radnym Rady Miejskiej w Kętrzynie przez jednostki organizacyjne miasta oraz 

spółki komunalne.  

Radny Dariusz Duczek – zgłosił wnioski o: 

1.Naprawienie progu zwalniającego na ulicy Nowe Osiedle. 

2.Podjęcie przez Burmistrza Miasta Kętrzyn odpowiednich działań do objęcia wsparciem           

w Rządowym Programie Rozwoju Północno – Wschodnich Obszarów Przygranicznych do 

2030 roku, poprawy opieki zdrowotnej, dostępności lekarzy specjalistów w mieście Kętrzyn. 

Radny Jerzy Baranowski zgłosił wniosek dotyczący lokalizacji, wyposażenia usytuowania           

i informacji dla mieszkańców miasta dotyczący schronów na różne wypadki klęsk 

żywiołowych i ewentualnie działań wojennych.  

Mieszkaniec miasta S.K- poinformował, iż złożył wniosek do Spółdzielni „Komec”                         

o udostępnienie faktur dotyczących cen węgla i faktur skierowanych do spółdzielni 

mieszkaniowej.  W odpowiedzi uzyskał, że musi wykazać szczególnie istotny interes publiczny, 

by otrzymać żądane informacje. Zwrócił się do Burmistrza Miasta, by zrobił szkolenie dla Pana 

Prezesa z ustawy o dostępie do informacji publicznej. Poinformował, że złożony został wniosek 

o obniżenie taryfy 7 czerwca, decyzja o obniżeniu była 2 października, a ceny obniżono dopiero 

16 listopada. W tej chwili mieszkańcy mają dopłaty po kilkaset złotych albo przekraczające 

tysiąc, 1700, 1800 do centralnego ogrzewania. 

Przewodniczący Rady Rafała Rypina odczytał pisma: 



1.Pismo Burmistrza, że w terminie od 27 lutego do 12 marca 2024r. prowadzony jest nabór 

przedsięwzięć rewitalizacyjnych do Gminnego Programu rewitalizacji Miasta Kętrzyn. 

Szczegółowe informacje dotyczące naboru przedsięwzięć, mapa obszaru rewitalizacji oraz 

formularz zgłoszenia przedsięwzięć rewitalizacyjnych znajduje się na stronie internetowej 

miasta Kętrzyn.  

2 Pismo Prezesa Zarządu Komunalnej Energetyki Cieplnej „Komec” – w sprawie obrażania 

pracowników spółki i pomówień przedstawianych publicznie przez mieszkańca na sesjach RM 

w Kętrzynie. 

3.Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego dotyczące weryfikacji wyjaśnień do oświadczeń 

majątkowych złożonych do pisma znak:SO.2124.11.2023 

4. Pismo Prezesa Zarządu Miejskich Wodociągów i Kanalizacji – informujące, że Spółka 

MWiK opracowała wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych                          

i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2024-2027 oraz przekazania planu do zaopiniowania 

Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie.  

Radni zapoznali się z pismami, które wpłynęły do rady: 

1.Pismo Regionalnej Komisji Orzekającej w sprawach o naruszenie dyscypliny finansów 

publicznych przy Regionalnej Izbie obrachunkowej w Olsztynie wydane wobec obwinionego 

Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

2.Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie – zawiadomienie o posiedzeniu 

Kolegium na którym będzie rozpatrywana uchwała Nr LXXXI618/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy Finansowej Związkowi Gmin „Barcja” w Kętrzynie na realizację inwestycji „Budowa 

ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn -Gierłoż -Parcz -Ietap” 

3. Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  w sprawie przekazania według 

właściwości rzeczowej uchwały Nr LXXXI/615/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie do 

Wojewody.  

4. Pismo Najwyższej Izby Kontroli Delegatury w Olsztynie w sprawie odniesienia się do 

decyzji Delegatury NIK z dnia 15 listopada 2023 r.  

Mieszkaniec miasta Stanisław K. - odniósł się do odczytanego pisma prezesa spółki 

„Komec”….- „poinformował, że cenzura skończyła się w latach 89. Zwrócił uwagę na to by 

podszkolić prezesa również z innych przepisów prawa. Poinformował, że kierowane pytania 

we wniosku były kierowane bezpośrednio do prezesa spółki, a nie do pracowników spółki. 

Więc pan prezes nie powinien zasłaniać się pracownikami tylko odpowiadać tak jak trzeba.”  

Prezesa Zarządu Komunalnej Energetyki Cieplnej „Komec” Michał Krasiński zwrócił się            

z podziękowaniem do Przewodniczącego, że odczytał to pismo, które skierował do rady. 

Zwrócił się z apelem o przemyślenie pewnych kroków zarówno Pana Przewodniczącego, jak   

i Rady. W dniu dzisiejszym Przedstawiciele Związku Zawodowych dziękowali za obronę, za 

obronę też szkalowania dobrego imienia spółki. 

W dyskusji wzięli udział: - Zbigniew Nowak- Dariusz Marek Duczek- Marzena Gajek- Jerzy 

Baranowski  

Pełny.zapis.dyskusji.https://esesja.tv/transmisja/46448/lxxxii-sesja-rady-miejskiej-w-

ketrzynie-w-dniu-29-lutego-2024.htm 

15. Przyjęcie protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 1 lutego 2024r.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 1 lutego 

2024r..  

Wyniki głosowania  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Edward 

https://esesja.tv/transmisja/46448/lxxxii-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-29-lutego-2024.htm
https://esesja.tv/transmisja/46448/lxxxii-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-29-lutego-2024.htm


Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam 

Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia 

Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Komorowski 

NIEOBECNI (1) Alicja Biała 

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

16. Zamknięcie LXXXII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafała Rypina zamknął 

LXXXII sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Pełny przebieg obrad LXXXII Sesji RM został w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu Miasta 

https://esesja.tv/transmisja/46448/lxxxii-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-29-lutego-2024.htm 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Rafał Rypina 

  

 
Przygotował(a): Joanna Golińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

https://esesja.tv/transmisja/46448/lxxxii-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-29-lutego-2024.htm

